

Kündigung der Mitgliedschaft
Membership Termination
 Saturday Club e.V.i.Gr.
 mail to: saturdayclubberlin@gmail.com



(Parent) Member Information

Mitgliederdaten (Elternteil)

Family Name		Familiennamen
First Name		Vorname
Street and No.		Straße und Haus-Nr.
Zip Code and City		PLZ und Ort
Birthdate		Geburtsdatum
Telephone No.		Telefonnr.
Email Address		E-Mail-Adresse
Termination Date	31.07._____	Austrittsdatum

<p>Effective the termination date above, I hereby, in compliance with the contractually agreed upon notice period of one month, terminate my membership in Saturday Club e.V.i.Gr.</p> <p>At the same time, I withdraw the permission that I have given you to collect membership dues from the account specified below, effective starting with the end of my membership, and ongoing.</p> <p>I request written confirmation of this termination, including the membership end date.</p>	<p>Unter Einhaltung der vertraglich vereinbarten Kündigungsfrist von einem Monat kündige ich hiermit meine Mitgliedschaft im Verein Saturday Club e.V.i.Gr. zum oben genannten Datum.</p> <p>Zeitgleich ziehe ich hiermit die Ihnen erteilte Ermächtigung zum Einzug der Mitgliedsbeiträge vom unten genannten Konto zum Ende der Mitgliedschaft und darüber hinaus zurück.</p> <p>Ich erbitte höflich, mir diese Kündigung sowie das Datum, an dem meine Mitgliedschaft endet, schriftlich zu bestätigen.</p>
---	--

Bank Account Information

Kontoinformation

Account Owner		Kontoinhaber
IBAN		IBAN
Bank Name		Bankinstitut

 Ort, Datum
 Place, Date

 Unterschrift
 Signature

<p>Gem. § 6 Abs. 2 der Satzung ist ein Vereinsaustritt nur durch schriftliche Erklärung an den Vorstand bis zum 30.06. des Geschäftsjahres zum Geschäftsjahresende möglich. Bereits gezahlte Mitgliedsbeiträge sind nicht erstattungsfähig.</p>	<p>Under club by-laws (§ 6 Section 2), a termination of membership is only possible effective the end of the club year, through a written declaration to the club board, due on 30. June of the club year. Membership dues which have already been paid are nonrefundable.</p>
---	--